
Protokół Nr 37/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 18 października 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Waldemar Słupski, p. Janusz Kwiatek oraz Skarbnik 

Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, zgodnie z załączoną listą 

obecności, jak również Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. Anna Kalinowska, 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa – p. Anna Mróz, Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich 

– p. Marzena Pawlak, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona 

Urbanowicz, Kierownik Wydziału Budownictwa i Architektury – p. Lidia Walewska, Kierownik 

Wydziału Komunikacji – p. Janusz Aziewicz i radca prawny – p. Edward Ośko. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie:  

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającego uchwałę w sprawie podziału 

środków na 2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych. 

2.  Uchwała Zarządu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji 

zadania powiatu z zakresu pomocy społecznej. 

II.  Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Sprawa ustawienia barier przy drodze Bolejny-Łyna. 

III. Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa:  

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica, 

- przyjęcia „Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów zawierających azbest na lata 2011-

2032 dla Powiatu Nidzickiego”. 

2. Wniosek o wycinkę 9 szt. drzew przydrożnych znajdujących się w ciągu dróg powiatowych 

nr 1627N i 1550N w związku z kolizją z planowanymi przebudowami istniejących 

odcinków dróg powiatowych. 

IV. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich:  

1. Uchwała Zarządu w sprawie wskazania przedstawicieli Zarządu Powiatu na członków 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- wskazania przedstawicieli Rady Powiatu na członków Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego, 

-  zmiany uchwały Nr II/9/10 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu. 

V. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Sprawa nabycia gruntów przez Powiat Nidzicki pod projektowaną drogę powiatową w 

Jabłonce. 

2. Sprawa ustalenia odszkodowania za przejęte przez Skarb Państwa grunty Powiatu 

Nidzickiego pod budowę drogi ekspresowej S-7. 

VI. Wydział Budownictwa i Architektury: 

1. Skarga do Zarządu Powiatu dotycząca obowiązku uzgodnienia projektu budowlanego z 

zespołem uzgadniania dokumentacji projektowej. 

VII. Wydział Finansowy: 

1. Omówienie wniosków finansowych. 
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Ad. I. 

p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Radu Powiatu zmieniającego uchwałę w sprawie 

podziału środków na 2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych.  

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd poparł przedstawiony projekt uchwały. 

 

p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji zadania powiatu z zakresu pomocy społecznej. 

p. Lech Brzozowski zapytał, czy na to zadanie powiat otrzyma pieniądze. 

p. Anna Kalinowska odparła, że będzie to dotacja z Urzędu Wojewódzkiego. Dodała, że umowę 

na prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy można zawrzeć na 5 lat. 

Więcej pytań i uwag nie było.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 102/2011 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 

ofert na wsparcie realizacji zadania powiatu z zakresu pomocy społecznej. 

 

p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski. 

 

Ad. II. 

Pan Starosta stwierdził, że barierkę przed Bolejnami zakończono o 144 m za blisko.  

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że 144 m poręczy kosztowałoby 31.000 zł. Różnica poziomów jest 

znaczna, a poręcze zabezpieczyłyby brzeg jeziora. 

p. Janusz Kwiatek zauważył, że na sesji ktoś mówił, że ta barierka jest nie dokończona. Zapytał, 

kto zatwierdzał projekt. 

p. Jacek Dłuski odparł, że zamawiający zleca wykonanie, bo nie ma sam myśli technicznej. 

Odpowiedzialność spoczywa na projektancie.  

P. Waldemar Słupski był zdania, że nie należy szukać winnych, ale dokończyć barierkę dla 

poprawy bezpieczeństwa. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na przedłużenie barierki w Bolejnach. 

p. Waldemar Słupski zapytał, czy będzie zrobione zagłębienie na płytach w Bolejnach. 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że zrobiony był odcinek od parkingu do Bolejn, następny odcinek 

obejmie te płyty w Bolejnach. Będą one przełożone. Trudno dzisiaj mówić o technologii. Trzeba płyty 

podnieść, dodać materiału do wyrównania poziomu i ponownie ułożyć. 

 

p. Jacek Dłuski poinformował o problemach związanych z remontem przepustu w Janowcu 

Kościelnym. Właścicielka działki nie zgadza się na żadne działania w jej obrębie. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że to tylko kwestia obudowania wylotu kamieniami. 

Pan Starosta uważa, że należy wykonać czynności zgodnie z ustawą. 

 

p. Renata Mróz przypomniała o wycenie dróg powiatowych. Dodała, że kontrole RIO skierowane 

będą pod tym kątem.  

Pan Starosta zaznaczył, że to rola dyrektora i przez zimę trzeba to zrobić. 

p. Renata Mróz proponowała, żeby wybrać po 2 osoby z PZD, Wydziału Geodezji i Wydziału 

Finansowego i spróbować policzyć wartości, a następnie wprowadzić je do ksiąg. 1 m gruntu jest już 

wyceniony. 

 

p. Waldemar Słupski zapytał, jak Powiatowy Zarząd Dróg przygotowany jest do zimy. 

p. Jacek Dłuski odparł, że 24 października będzie otwarcie ofert na zimowe utrzymanie dróg. 

 

p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Anna Mróz.  
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Ad. III. 

p. Anna Mróz omówiła projekty  uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica,  

2) przyjęcia „Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów zawierających azbest na lata 2011-

2032 dla Powiatu Nidzickiego”. 

Uwag odnośnie przedstawionych projektów uchwał nie było. Zarząd wyraził o nich 

pozytywną opinię. 

 

p. A. Mróz przedstawiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o wycinkę 9 szt. drzew 

przydrożnych znajdujących się w ciągu dróg powiatowych nr 1627N i 1550N w związku z kolizją z 

planowanymi przebudowami istniejących odcinków dróg powiatowych. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie stosunkiem głosów: 4 – „za”, 1 – „przeciw”. 

p. Lech Brzozowski wnioskował, aby drzewa wycinane przez PZD kierowane były na opał do 

szkół, a nie do osób prywatnych.  

 

p. A. Mróz opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

II/9/10 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu. Ze względu na rezygnację p. Piotra Szczepkowskiego z funkcji przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej zaistniała konieczność wyboru nowego przewodniczącego.  

Uwag nie było. Zarząd poparł przygotowany projekt uchwały. 

 

Do posiedzenia dołączyła p. Marzena Pawlak.  

p. M. Pawlak przypomniała, że w skład Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

wchodzi 8 członków, w tym: 4 przedstawiciele organizacji, 2 przedstawiciele Zarządu Powiatu i 2 – 

Rady Powiatu. 

p. Lech Brzozowski zaproponował na przedstawicieli Zarządu Powiatu Panów: Janusza Kwiatka i 

Waldemara Słupskiego.   

p. Waldemar Słupski wyraził zgodę na kandydowanie. 

p. Janusz Kwiatek nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Pan Starosta proponował kandydaturę p. Roberta Radzymińskiego.  

p. Robert Radzymiński wyraził zgodę na kandydowanie. 

Zarząd wybrał swoich przedstawicieli do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego p. 

Waldemar Słupski otrzymał następującą ilość głosów: 4 – „za”, 1 – „wstrzymujący się”.  

p. Robert Radzymiński otrzymał następująca ilość głosów: 4 – „za”, 1 – „wstrzymujący się”. 

p. M. Pawlak rozdała członkom Zarządu do zapoznania się program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2012. Dodała, że musi on zostać przyjęty do 30 listopada br. 

 

p. Marzena Pawlak opuściła salę obrad, a dołączyła  p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. V. 

p. Iwona Urbanowicz omówiła sprawę nabycia gruntów przez Powiat Nidzicki pod projektowaną 

drogę powiatową w Jabłonce. Sprawa powróciła, ponieważ p. Olszowy złożył wniosek do Burmistrza i 

prowadzone jest postępowanie. Wydana będzie decyzja, że powiat nabywa grunty z mocy prawa. 

Trzeba będzie odpowiedzieć. Przypomniała, że niezależnie od tego, skierowano do gminy wniosek o  

zmianę kategorii drogi na gminną. Uważa, że będzie on rozpatrzony negatywnie. 

Zarząd uważa, że należy wykorzystać wszystkie możliwości przeciwstawienia się nabyciu 

tych gruntów. 

 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że zaczynają wpływać zawiadomienia o wysokości 

odszkodowań za grunty powiatowe przejęte pod trasę nr 7. Starostwo ma prawo zapoznać się z 
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dokumentacją. Jeśli zawiera ona błędy, to można kwestionować. Jeśli ustalono za niską cenę, trzeba 

podnieść słuszne argumenty za jej zmianą.  

p. Robert Radzymiński uważa, że naruszono sprawiedliwość społeczną. 

p. Iwona Urbanowicz stwierdziła, że inna powinna być cena za nieruchomości rolne, a inna – za 

drogi. 

p. Lech Brzozowski przypomniał, że rolnicy zwracali się o zajęcie stanowiska w sprawie 

odszkodowań. 

p. Robert Radzymiński uważa, że Rada może poprzeć dążenia mieszkańców.  

Pan Starosta zaznaczył, że występuje również jako strona rządowa, w przeciwieństwie do   

Burmistrza. 

p. Iwona Urbanowicz uważa, że w trakcie procesu inwestycyjnego nie powinny być zmieniane 

zasady.  

p. Lech Brzozowski również uważa, że należy poprzeć rolników. Powinien być wyraźny sygnał, 

że się z nimi solidaryzujemy. 

p. Robert Radzymiński dodał, że to wręcz obowiązek powiedzieć, że zostały naruszone pewne 

zasady. 

p. Waldemar Słupski proponował złożyć na sesji wniosek o poparcie rolników i przesłać protest 

Rady Powiatu. 

 

Pan Starosta powrócił do sprawy wyceny dróg powiatowych. Kierownikiem zespołu powołanego 

do opracowania wyceny dróg wskazał p. Iwonę Urbanowicz.  

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Lidia Walewska.  

 

Ad. VI.  

p. Lidia Walewska poinformowała, że ……………. złożył wniosek o budowę instalacji 

wewnętrznej i zewnętrznej przyłącza gazu. Projekt budowlany nie był uzgodniony z ZUD. Wydano 

postanowienie, że złożono z nieprawidłowościami. Projektant złożył skargę, że niesłusznie żądamy 

uzgodnienia. 

Pan Starosta zapytał, czy rzeczywiście tak jest. 

p. Lidia Walewska uważa, że słusznie. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że wszystkie projekty idą do uzgodnienia, obowiązek uzgodnienia 

spoczywa na inwestorze. Dodał, że w decyzji wydanej przez Burmistrza, o warunkach zabudowy jest 

wpisane, że nie podlega uzgodnieniu z ZUD.  

Pan Starosta zapytał, dlaczego my wymagamy. 

p. Lidia Walewska odparła, że pracownik nie zauważył. Po wystąpieniu o pozwolenie na budowę 

już nie napisano tego.  

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że strona się odwołała. Mecenas twierdzi, że powinniśmy 

przekazać skargę do Wojewody, a on nam wskaże ścieżkę. 

p. Lidia Walewska podkreśliła, że do projektu budowlanego trzeba dołączyć odpowiednie 

dokumenty pozyskane wcześniej. 

Więcej pytań nie było.  

 

p. Lidia Walewska opuściła salę obrad. Do posiedzenia dołączyli p. Janusz Aziewicz i p. Edward 

Ośko.  

 

Ad. VII. 

Następnie Kierownik Wydziału Komunikacji wraz z radcą prawnym – p. Edwardem Ośko 

poinformowali Zarząd, że wśród pojazdów, wobec których Starosta będzie miał obowiązek wystąpić do 

Sądu o ich przewłaszczenie, znajduje się 10 przekazanych z Urzędu Skarbowego w Nidzicy. Ich 

sześciomiesięczny termin odbioru, liczony od momentu usunięcia z drogi, minął przed dniem 12 

czerwca 2009 r., a więc w czasie, kiedy pojazdy przechodziły na własność Skarbu Państwa z mocy 

samej ustawy. Wobec jednego z takich pojazdów Sąd Rejonowy w Nidzicy, z pominięciem 
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argumentów o przejściu na własność Skarbu Państwa, orzekł o przepadku pojazdu na rzecz powiatu. 

Tymczasem w podobnej sytuacji Sąd Rejonowy w Bielsku Podlaskim oddalił wniosek tamtejszego 

Starosty o przewłaszczeniu pojazdu, stwierdzając, że pojazd z mocy obowiązujących wówczas 

przepisów przeszedł na własność Skarbu Państwa. W naszej sytuacji przewłaszczenie 10 pojazdów 

skutkowałoby wydatkami w wysokości 280.000 zł. Zarząd postanowił o ponownym skierowaniu do 

Sądu wniosków o przewłaszczenie pojazdów, których termin odbioru minął przed 12 czerwca 2009 r., 

ze wskazaniem argumentacji, którą kierował się Sąd w Bielsku Podlaskim.  

 

p. Janusz Aziewicz i p. Edward Ośko opuścili salę obrad. 

 

Ad. VIII. 

p. Renata Mróz poinformowała, że ZOZ wystąpił z wnioskiem w związku ze zmianą 

przeznaczenia dotacji  w kwocie 28.000 zł. Proszą o przekazanie jej na remont pomieszczeń Pogotowia. 

Przypomniała, że ZOZ prosił o zmianę przeznaczenia dotacji na remont dachu. Zarząd dwukrotnie 

odpowiadał, że decyzji nie zmieni. ZOZ wraca więc do poprzedniego wniosku. 

Pan Starosta przypomniał, że pieniądze miały być przekazane przed konkursem z Falckiem. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że Dyrektor Glinka informował, że prace remontowe w 

pomieszczeniach Pogotowia zostały wykonane. Są na to rachunki. Prosił o poparcie wniosku. Wykonali 

remont, ponieważ dotacja była zapisana w budżecie. Teraz zwracają się o refundację.  

Pan Starosta przypomniał, że ZOZ chciał przeznaczyć dotację na dach. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że ZOZ zrobił remont w maju-czerwcu. 

p. Renata Mróz stwierdziła, że Zarząd nie wyraził zgody na zmianę przeznaczenia dotacji, gdyż 

są inne ważne potrzeby. 

p. Waldemar Słupski zaznaczył, że Rada podjęła decyzję o przyznaniu tych środków. 

p. Renata Mróz podkreśliła, że Rada uchwala plan, a wykonuje go Zarząd. Po uchwale Rady  

podpisywane są porozumienia z Zarządem. Jeśli nie ma pieniędzy, to nie podpisuje się porozumienia i 

nie wydaje środków. 

Pan Starosta zapytał, czy piszą o tym, że wykonano prace? 

p. Janusz Kwiatek zauważył, że wnioskują o środki na remont. 

Pan Starosta uważa, że są inne poważne wydatki, w związku z czym Zarząd nie jest w stanie 

zrealizować tej dotacji. 

p. Robert Radzymiński proponował przypomnieć w piśmie dyrektor ZOZ, że zrezygnowała z 

tego zadania. 

 

p. Renata Mróz poinformowała, że wpłynęła decyzja PFRON dotyczącą zwrotu 13.821 zł 

wydanych na okulary. Sprawa była przedmiotem wcześniejszych prac Zarządu. Uzgodniona z Panem 

Starostą i radcą treść odwołania została już przesłana. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła następujące wnioski finansowe o zmiany w budżecie powiatu: 

1) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o zwiększeniu dotacji celowej w rozdziale 70005 

§ 2110 o kwotę 300 zł, na opłacenie należności za sporządzenie operatu szacunkowego, w związku z 

prowadzonym postępowaniem administracyjnym. Zarząd przyjął decyzję do wiadomości; 

2) decyzja Wojewody o zmniejszeniu planu dotacji celowej w dziale 010 rozdziale 01005 § 2110 

o kwotę 11.000 zł, na wniosek Kierownika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, 

ponieważ tych środków nie wykorzysta, a nie może przenieść na inne zadanie. Zarząd przyjął decyzję 

do wiadomości; 

3) decyzja Wojewody o dokonaniu zmian w dotacji celowej powiatu w dziale 754 rozdziale 

75411, a mianowicie: przeniesieniu wydatków bieżących z § 2110 do § 6410 na zakupy inwestycyjne w 

kwocie 24.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pneumatycznego namiotu ratowniczego 

dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy. Zarząd przyjął decyzję do 

wiadomości; 

4) Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w obrębie wydatków wnioskuje o przesunięcie 300 zł  

w rozdziale 85218 - powiatowe centrum pomocy rodzinie z § 4300 - zakup usług pozostałych na § 4170 
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– wynagrodzenia bezosobowe. Środki te konieczne są na zabezpieczenie wynagrodzenia na umowę 

zlecenie dla potrzeb szkolenia z zakresu bezpieczeństwa higieny pracy. Zarząd rozpatrzył wniosek 

pozytywnie; 

5) Powiatowy Urząd Pracy wnioskuje o zmianę w ramach posiadanego budżetu, a mianowicie: 

zmniejszenie paragrafu 4430 - różne opłaty i składki o kwotę 450 zł, a zwiększenie § 4370 – opłaty z 

tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych świadczonych w stacjonarnej publicznej sieci telefonicznej. 

Zaplanowana na bieżący rok kwota na opłaty z tego tytułu jest niewystarczająca. Zarząd rozpatrzył 

wniosek pozytywnie; 

6) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej wnioskuje o przesunięcie 26.864,70 zł 

między paragrafami, a mianowicie zmiany w rozdziale 75411 w: § 4010- wynagrodzenia osobowe 

pracowników o kwotę 1.000 zł, § 4050 – uposażenia funkcjonariuszy o kwotę 18.790 zł, § 4070 – 

nagrody roczne dla funkcjonariuszy o kwotę 889,76, § 4110 – składki na ubezpieczenia społeczne 

pracowników o kwotę 2.000 zł, § 4350 – zakup usług dostępu do sieci internet o kwotę 1.500 zł, § 4430 

– różne opłaty i składki o kwotę 779 zł, § 4480 – podatek od nieruchomości o kwotę 1.800 zł, § 4520 – 

opłaty za zarząd nieruchomościami o kwotę 105,94 zł, natomiast zwiększenie: § 3070 – wydatki 

osobowe nie zaliczone do uposażeń o kwotę 5.000 zł, § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia o 

kwotę 8.364,70 zł, § 4260 – zakup energii o kwotę 6.000 zł, § 4280 – zakup usług zdrowotnych o kwotę 

3.000 zł, § 4410 – podróże służbowe krajowe o kwotę 4.500 zł. Zarząd rozpatrzył wniosek 

pozytywnie; 

7) Wydział Oświaty wnioskuje o przesunięcie 4.000 zł w obrębie budżetu, zmniejszenie w 

rozdziale 75075, § 4430 - różne opłaty i składki, a zwiększenie w tym samym rozdziale § 4210 - zakup 

materiałów i wyposażenia, w związku z realizacją swoich zadań. Zarząd rozpatrzył wniosek 

pozytywnie; 

Zaznaczyła, że na poprzednim Zarządzie była pozytywna decyzja odnośnie zabezpieczenia 3.000 

zł na regulację stanów prawnych nabywanych przez Powiat Nidzicki nieruchomości (ujawnienie w 

księgach wieczystych prawa własności nieruchomości powiatu).  

Wszystkie powyższe wnioski zawarte zostały w uchwale Zarządu Powiatu Nr 105/2011 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że w związku z powyższymi wnioskami nastąpiły zmiany w planie 

dochodów i wydatków budżetu powiatu w 2011 r., które należy wprowadzić do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu. Zmiany zawarto w uchwale Zarządu Powiatu Nr 104/2011. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła informacje o wykonaniu budżetów szkół. Zaznaczyła, że zabraknie 

pieniędzy do końca roku, a mianowicie: 

1) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy – 18.500 zł (wynagrodzenia grypy remontowej), 

2) Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących – 114.550 zł (płace i remont internatu), 

3) Zespół Szkół Ogólnokształcących – 64.000 zł (płace), 

4) Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna (płace). 

Razem potrzeba 236.000 zł. 

Pan Starosta poprosił o przygotowanie wykazu wszystkich nagród, jakie przyznano na Dzień 

Edukacji Narodowej. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że Starostwo wypracowało oszczędności, ale np. na Dzień 

Samorządowca nie było żadnych nagród, bo były inne potrzeby, a pieniądze na ten cel były 

zaplanowane. Dodała, że w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących były nagrody także dla 

administracji i obsługi, a nie ma ich w planie. 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek Centrum Kształcenia Praktycznego pożyczyło o 

zabezpieczenie środków na brygadę remontową w kwocie 22.600 zł, a zmniejszenie § 6060 o kwotę 

42.000 zł z przeznaczeniem na zakup pieca. p. Renata Mróz proponowała, aby jednostka brakujące 

środki wygospodarowała w ramach swojego budżetu.  

W Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej natomiast zwiększenie może nastąpić z rezerwy.  

Dalej Skarbnik omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu w 

roku 2010: 
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1. Zabezpiecza się środki w kwocie 5.820,00 zł. na pomoc finansową dla Gminy Nidzica z 

przeznaczeniem na wycinkę drzew kolidujących z projektowanym zjazdem i dojazdem do 

parkingu na działce nr 6/1, położonej w obrębie nr 5 miasta Nidzica przy ul. Traugutta. Środki 

pochodzą  z rozdz.75020- starostwa powiatowe, § 4300- zakup usług pozostałych. 

2. Dokonuje się przesunięcia na kwotę 10.000 zł w rozdz.71012-ośrodki dokumentacji geodezyjnej 

i kartograficznej z § 6050- wydatki inwestycyjne ( sporządzenie mapy wektorowej) na § 4260- 

zakup energii elektrycznej oraz gazu, niezbędnych do funkcjonowania Powiatowego Ośrodka 

Dokumentacji Geodezyjnej i kartograficznej. 

3. Zabezpiecza się środki w kwocie 10.000 zł na wykonanie prac związanych z wymianą stolarki 

okiennej w budynku Nr 4 (,,Baszta”) położonym w Nidzicy ul. Murarskiej, stanowiącym 

własność powiatu. Środki pochodzą  z rozdz.75020-starostwa powiatowe § 4300- zakup usług 

pozostałych. 

4. Przesuwa się wydatki w kwocie 1.000 zł z rozdz. zarządzanie kryzysowe do planu wydatków 

ZSZiO w Nidzicy na przygotowanie wyżywienia uczestników ćwiczenia z Obrony Cywilnej i 

Spraw Obronnych. 

5. Dokonuje się zmian w planie Poradni Psychologiczno-Psychologicznej w Nidzicy, a mianowicie  

zmniejszenie na kwotę 21.347,55 zł z paragrafów: dodatkowego wynagrodzenia rocznego i 

składek pochodnych, opłaty czynszowe, szkolenia, a zwiększa kwotę 60.878,55 zł na 

wynagrodzenia osobowe i różne opłaty i składki. Zwiększenie w § płace wynikało z 

niedoszacowania budżetu. Różnicę zabezpiecza się z planu przy starostwie rozdz. 80130-szkoły 

zawodowe. 

6. Zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 2.163,42 zł jako środki otrzymane z Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na wypłatę ekwiwalentów dla rolników. Powyższa 

zmiana wynika z waloryzacji. 

7. Dokonuje się przesunięcia w Powiatowym Zarządzie Dróg na kwotę 12.080,00 zł. Z powstałych 

oszczędności jednostka zabezpiecza środki na olej opałowy, składki PFRON, prasę i energię . 

8. Dokonuje się przesunięcia na kwotę 720,00 zł w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 

z § szkolenia na § podróże służbowe, na zwrot za delegacje nauczycieli dokształcających się. 

9. Zwiększa się plan w SOS-W na kwotę 18.500,00 zł na wynagrodzenia i pochodne dla 

pracowników grupy remontowej 

10. Dokonuje się przesunięcia w SOS-W na kwotę 10.855 zł z zakupu materiałów, opłat 

telekomunikacyjnych, różnych opłat oraz dodatkowego wynagrodz. rocznego, a zwiększa 

wynagrodzenia osobowe pracowników. Powyższa zmiana związana jest z przydzieleniem 

godzin dydaktycznych nauczania indywidualnego dla ucznia oraz zatrudnieniem pracowników 

do grupy remontowej. 

11. Dokonuje się przesunięcia w Zespole Szkół Ogólnokształcących na kwotę 39.802,09 zł z 

paragrafów składek i pochodnych na wynagrodzenia i zakupu usług remontowych na § 

wynagrodzenia osobowe i zakup materiałów i wyposażenia. Powyższa zmiana wynika z 

niedoszacowania planowanego budżetu na 2011 rok. 

12. Dokonuje się przesunięcia na kwotę 14.503 zł w Zespole Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy z paragrafów: dodatkowe wynagrodzenie roczne i składek na 

ubezpieczenie społeczne i Fundusz Pracy na paragrafy: składki na Fundusz Pracy, Internet, 

rozmowy telefoniczne, energię, opłaty na rzecz budżetów. 

13. Dokonuje się przesunięcia na kwotę 26.451,41 zł w Zespole Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących z dodatkowego wynagrodzenia rocznego i składek na ubezp. społeczne i 

Fundusz Pracy, PFRON, różne opłaty i składki, a zwiększa wydatki na wynagrodzenia osobowe 

pracowników i  zakup usług pozostałych ( zwiększone koszty wynagrodzenia Prezesa ZNP, 

koszty aktualizacji programu płacowego). 

14. Zwiększa się plan wydatków na kwotę 45.000 zł w Zespole Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących na remont internatu. Powyższy remont związany jest z kontrolą Straży 

Pożarnej ( duża długość dojścia ewakuacyjnego 36m i brak sieci hydrantowej w budynku) . 
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15. Dokonuje się zmiany w planie dochodów na kwotę 60.000 zł w Centrum kształcenia 

Praktycznego, a mianowicie zmniejsza się paragraf wpływy z usług, a zwiększa wpływy ze 

sprzedaż wyrobów gotowych. 

16. Zwiększa się plan dochodów własnych Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o 

kwotę 1.551,43 zł jako wpływy ze Starostwa z tytułu utrzymania Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego i tym samym zwiększa się plan wydatków w tej jednostce na powyższe koszty. 

Powyższe wnioski o zmiany Zarząd rozpatrzył pozytywnie.  

 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek PZD o zwiększenie budżetu o kwotę 16.600 zł na 

wypłatę nagrody jubileuszowej. Plan budżetu jednostki był zmniejszony. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że to musi być wypłacone w dniu, kiedy przypada 

jubileusz. 

Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. 
 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Zarządu zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

 

 

 


